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و  درمان  بهداشت،  وزارت  اطلاع رسانی  مرکز  رئیس 
آموزش پزشکی گفت: تاکنون ۱۴۶ هزار و ۶۶۸ نفر به 
طور قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۵۰ 
نفر در ۲۴ ساعت گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در 
کشور به ۷ هزار و ۶۷۷ نفر رسیده و خوشبختانه تاکنون 
114 هزار و 931 نفر از بیماران به طور کامل بهبودیافته 

و ترخیص شده اند.
کیانوش جهانپور روز گذشته درباره آخرین آمار ابتلای 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از آن در 
کشور افزود: تا ظهر دیروز )نهم خرداد( بر اساس گزارش 
آزمایشگاه ها و دانشگاههای علوم پزشکی دو هزار و 
۸۱۹ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ در کشور شناسایی 
شد. از بین مبتلایان جدید، ۵۴۷ مورد بستری و دو 
هزار و ۲۷۲ نفر )حدود ۸۰ درصد( از موارد سرپایی و 
افراد در تماس با مبتلایان بودند که شناسایی شدند. 
با در نظر گرفتن موارد جدید، مجموع بیماران مبتلا به 

کووید- ۱۹ در کشور به ۱۴۶ هزار و ۶۶۸ نفر رسید.
وزارت  رسانی  اطلاع  و  عمومی  روابط  مرکز  رئیس 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی ادامه داد: در طول 
۲۴ ساعت گذشته ۵۰ بیمار دیگر مبتلا به کووید۱۹ در 
کشور جان باختند و از زمان شیوع این بیماری در کشور 

تاکنون ۷ هزار و ۶۷۷ نفر جان خود را از دست داده اند.
جهانپور بیان کرد: بر اساس این گزارش ها تاکنون ۱۱۴ 
هزار و ۹۳۱ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در کشور 

بهبودیافته و از بیمارستان ترخیص شده اند. ۲۵۴۷نفر 
از این بیماران نیز در وضعیت شدید این بیماری و به 
نوعی بحرانی تحت مراقبت در بخش های آی سی یو 

قرار دارند که امیدواریم شفا پیدا کنند.
وی گفت: در ۲۴ ساعت گذشته حدود ۲۰ هزار مورد 
تست جدید از افراد مشکوک به بیماری کووید۱۹ گرفته 
آزمایش تشخیص  شده و تاکنون ۸۹۶ هزار و ۵۷۱ 

کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
جهانپور افزود: در ۲۴ ساعت گذشته، ۱۵ استان فاقد 
فوتی و در پنچ استان، فقط یک مورد فوتی ناشی از 

بیماری کووید۱۹ گزارش شده است.
گفت:  بهداشت  وزارت  رسانی  اطلاع  مرکز  رئیس 
و  است  قرمز  همچنان  خوزستان،  استان  وضعیت 
استان های خراسان رضوی، آذربایجان های شرقی و 
غربی، لرستان، کردستان، کرمانشاه، هرمزگان، مازندران 
و بخش هایی از کرمان و سیستان و بلوچستان در 

وضعیت هشدار قرار دارند.
وی افزود: مردم می توانند اپلیکیشن ماسک را بر روی 
تلفن های همراه خود نصب کنند و از وضعیت استان 
یا شهر مورد نظر خود درباره وضعیت شیوع کرونا مطلع 

شوند.

114 هزار و 931 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

خبر

دم خروس يا قسم حضرت...؟
کیلومتر  چهار  حدود  فاصله 
ماشین  با  یعنی  است، 
شخصی حدود بیست دقیقه. 
پلاک  و  گردان  چراغ  اگر  و 
ویژه داشته باشید، شاید کمتر 
از یک ربع ساعت که خوب 
برای  نیست  زیادی  فاصله 
برای  یا  گازانبری،  عملیات 
حواله دادن به آینده. بله فاصله بهارستان تا پاستور را می گویم.
اینکه در دایره قسمت ما نقطه تسلیمیم، به جای خود اما اینکه 
به صورت جمعی یک انتخابی بکنیم، درست یا غلط، و بعد 
آنچه انتخاب نکرده بودیم، یک طوری بشود که بشود سرنوشت 

محتوم، جای فکر دارد.
حالا نشسته ایم ببینیم آن ها که دیروز، گریبان چاک می دادند 
که فلان سال تو فلان کردی و بهمان روز، بهمان؛ حالا چطور 
قرار است در نشست سران بنشینند و چای لاهیجان یا اسپرسو 

دوبل، بنوشند و از اتحادشان داد سخن سر کنند.
نه آقایان، انتظار نداشته باشید بعد از آن همه افشاگری، حالا 
باورمان بشود که شما رفیق شفیق هم هستید و دست در دست 
هم می دهید به مهر تا میهنمان آباد شود. انتظار نداشته باشید 
باورمان بشود که صرفا داعیه خدمت دارید و خبری از جنگ قدرت 
نیست. و اگر چنین باشد پس باور نکنید بتوانیم به حرفهایتان 

اعتماد کنیم که یا آن روز راست می گفتید یا امروز یا...
باشد باور می کنیم که برای ارزشهایتان، پا به میدان گذاشته اید 
اما باور نمی کنیم ارزشهایتان یکی باشد. شیوه حکومت ما هم 
که نه فدرال است، نه پارلمانی. یعنی نمی شود انتظار داشت 

تضاد در سران قدرت، چندان به تحکیم دموکراسی بیانجامد.
با این اوصاف خدا می داند قرار است چه اتفاقاتی در آینده بر 

این بوم و بر برود. الله اعلم...

روز ملی »اهدای عضو، اهدای 
زندگی« چگونه در تقويم ملی کشور 

به ثبت رسید؟ 
 مرضیه سیفی

نویسنده

۵ سال قبل، در سال ۱۳۹۴ به ابتکار و پیشنهاد واحد فراهم 
آوری اعضا و نسوج پیوندی بیمارستان دکتر مسیح دانشوری 
و پشتیبانی دکتر علی اکبر ولایتی طرح ثبت روز ملی »اهدای 
صورت  جهت،  همین  به  شد.  ارائه  زندگی«،  اهدای  عضو، 
جلسه ای به شماره ی ۹۶۹ در مورخ ۱۳ اردیبهشت ۱۳۹۴ در 
شورای علمی بیمارستان به تصویب رسید تا مورد پیگیری 

مراحل قانونی قرار بگیرد.
دکتر ولایتی در این مورد نامه ای به دکتر علی اصغر پیوندی 
ریاست وقت دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی زدند. دکتر 
پیوندی نامه را برای ثبت این روز به دکتر سیدحسن قاضی زاده 
هاشمی وزیر وقت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی ارسال 
کردند. در پیوست این نامه، دلایل و اهمیت این که چرا باید 

این روز در تقویم ملی ایران ثبت شود را نیز ذکر کرده بودند.
پیشنهاد  ماه ۱۳۹۴  دی  تاریخ  در  هاشمی  قاضی زاده  دکتر 
ثبت این روز را به جناب آقای دکتر محمدرضا مخبر دزفولی 
آقای  کردند.  ارائه  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  وقت  دبیر 
سیدحسین شاهمرادی دبیر شورای فرهنگ عمومی در آبان 
ماه ۱۳۹۵ جواب درخواست وزیر بهداشت، درمان و آموزش 

پزشکی را دادند.
در نهایت در دوم شهریور ۱۳۹۵ روز »اهدای عضو« به تصویب 
شورای عالی انقلاب فرهنگی رسید و از سال ۱۳۹۶ روز ۳۱ 
اهدای  عضو،  »اهدای  ملی  روز  عنوان  به  رسما  اردیبهشت 

زندگی« وارد تقویم ملی کشور شد.

رئیس جمهوری به وزیر نیرو دستور داد حل کامل و 
سریع مشکل آب منطقه غیزانیه اهواز را شخصا به صورت 
مستمر پیگیری کند که در نهایت تا پایان خرداد ماه به 

حل قطعی مشکل منجر شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
المسلمین حسن  و  الاسلام  ریاست جمهوری، حجت 
روحانی روز گذشته در گفت وگوی تلفنی با رضا اردکانیان 
وزیر نیرو، به دستورات قبلی که از لحظه بروز مشکل 
آب برای مردم منطقه غیزانیه اهواز وزیر نیرو و استاندار 
خوزستان داده شده بود اشاره کرد و بار دیگر به وزیر نیرو 
دستور داد حل کامل و سریع مشکل آب منطقه غیزانیه 
اهواز را شخصا به صورت مستمر پیگیری کند تا نهایتا تا 

انتهای خرداد ماه به حل قطعی مشکل منجرشود.
رئیس جمهوری به اردکانیان تاکید کرد: برنامه ریزی ها 
به گونه ای باشد که در آینده شاهد بروز چنین مشکلاتی 
در زمینه تامین آب آشامیدنی در هیچ نقطه ای از کشور 

بویژه خوزستان نباشیم.
وی همچنین به گزارش وزیر نیرو درخصوص برنامه ریزی 
برای افتتاح ۲۵۰ طرح در این حوزه به ارزش ۵۰ هزار 
میلیارد تومان در سراسر کشور اشاره کرد و با قدردانی از 
تلاش های انجام شده از سوی وزارت نیرو درمورد طرح 
های آب و برق کشور، بر برنامه ریزی برای سرعت عمل 
بیشتر در به بهره برداری رسیدن این پروژه ها را مورد 

تاکید قرار داد. 

روزنامه نیویورک تایمز نوشت: دولت آمریکا قصد دارد با 
لغو روادید هزاران دانشجو و پژوهشگر چینی شاغل به 

تحصیلات تکمیلی در ایالات متحده، آنان را اخراج کند.
به نوشته تارنمای نیویورک تایمز در روز گذشته، مقام های 
آمریکا اعلان کرده اند: این طرح که تازه ترین اقدام دولت 
محدود  برای  آمریکا  جمهوری  رئیس  ترامپ  دونالد 
آمریکاست، شامل  کردن شمار دانشجویان چینی مقیم 
دانشجویان دارای ارتباط مستقیم با دانشکده های نظامی 

وابسته به ارتش چین، می شود.
می گویند  آمریکا  دانشگاه های  مدیران  و  مسئولان  اما 
که مقام های دولت ترامپ دچار بیماری روحی و روانی 
هستند و ایالات متحده از تصمیم اخراج پرشمارترین گروه 
از دانشجویان خارجی از این کشور، بیشتر زیان خواهد کرد.
دولت  متقابل  اقدام  احتمال  تایمز،  نیویورک  نوشته  به 
و  یا محرومیت ها  و  روادیدها  در  تغییر  اعمال  با  چین 
ممنوعیت های تحصیلی بر دانشجویان آمریکایی، وجود 

دارد.
این ۲ کشور از ماه ها پیش درگیر چندین دور اقدامات 

سیاست های  سر  بر  مثل  به  مقابله  و  جویانه  تلافی 
اقتصادی، فناوری و دسترسی به رسانه ها بوده اند و روابط 

دوجانبه در بدترین نقطه در چند دهه گذشته قرار دارد.
پیش بینی می شود دانشگاه های آمریکا به این تصمیم 
ارزش  بر  علاوه  زیرا  دهند،  نشان  واکنش  ترامپ  دولت 
این  از  بسیاری  المللی،  بین  آموزشی  مبادلات  معنوی 
موسسات آموزشی به دریافت شهریه کامل از دانشجویان 
تامین  برای  دانشجویان پرشمار چینی،  به ویژه  خارجی 

هزینه هایشان وابسته هستند.
اداره پلیس فدرال )اف بی آی( و وزارت دادگستری آمریکا 
در سال های اخیر به مدیران و استادان دانشگاه های این 
کشور در باره تهدیدهای بالقوه دانشجویان چنینی به ویژه 
پژهش می کنند،  یا  علمی تحصیل  در حوزه  که  افرادی 

نسبت به امنیت ملی هشدار داده اند.
بر اساس برخی ارزیابی های رسمی، این تصمیم ممکن 
است در مورد دستکم سه هزار دانشجوی چنینی اجرا شود 
که درصد اندکی از حدود ۳۶۰ هزار دانشجوی چینی شاغل 

به تحصیل در آمریکا را دربر می گیرد.

خبر اول

بین الملل

»رئیس جمهور« دستور داد:

مشکل آب غیزانیه تا پایان خرداد حل شود

آمریکا هزاران دانشجوی چینی را اخراج می کند!

کرونا در ایران

 سرمقاله

یادداشت اختصاصی

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده
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استاندار البرز با تاکید براینکه تمام مسوولان و مدیران 
در برابر مردم از سوی نظام جمهوری اسلامی مسوولیت 
دارند گفت: حقوق شهروندان باید در اجرای پروژه های 

این استان رعایت شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، عزیزاله شهبازی روز گذشته 
در نشست کمیسیون ماده پنج استان البرز افزود: براین 
اساس آرامش، امنیت و حفظ حقوق شهروندان خط 

قرمز ما محسوب می شود.
وی ادامه داد: ضرورت دارد موضوعات مطروحه در این 
بررسی  و  بحث  مورد  کارشناسی  در جلسات  نشست 
دقیق قرار گیرد، به نظرات کارشناسان در کمیته های 
مربوطه اعتماد داریم و بر اساس آن تصمیم گیری می 
شود، بنابراین باید کارشناسان اشراف دقیقی نسبت به 

موضوعات داشته باشند.

در خصوص  رجایی  از شهید  به سخنی  اشاره  با  وی 
گفت:  مردم،  حقوق  مقابل  در  مسئولان  مسئولیت 
تصمیمات و مصوبات این جلسات متوجه آیندگان نیز 
می باشد بنابراین باید اصولی و اساسی تصمیم گیری 

شود.
شهبازی با اشاره به وضعیت فعالیت ادارات اظهار داشت: 
طبق تصمیم ستاد ملی مبارزه با کرونا از ۱۰ خرداد ماه 
روال کار دستگاه های اداری به حالت قبل بازمی گردد و 

ساعت کاری از ساعت ۷ و نیم تا ۱۴:۳۰ خواهد بود.
وی افزود: ساعات کار روزانه دستگاه های اجرایی استان 
از روز شنبه  ۱۰ خرداد ماه از ساعت ۷:۳۰  تا ۱۴:۳۰ 
خواهد بود و تمام کارکنان با رعایت الزامات بهداشتی 
در محل کار حاضر و خدمات عمومی و ضروری را ارایه 

خواهند کرد.

»استاندار« تاکید کرد: رعایت حقوق شهروندان در اجرای پروژه های البرز 

اجتماعی

آغاز پیش فروش يک ساله 
خودروسازان از هفته آينده

با تصویب  پیش فروش یک ساله ۷۵ هزار دستگاه خودرو 
کمیته خودرو از سوی خودروسازان آغاز می شود.

به گزارش روز گذشته شاتا، جلسه کمیته خودرو ظهر دیروز 
)جمعه ۹ خرداد ۹۹( با حضور حسین مدرس خیابانی سرپرست 
وزارت صنعت، معدن و تجارت و دستگاه های نظارتی از جمله 
دادستانی کل کشور، سازمان بازرسی کل کشور، پلیس راهور 

ناجا و خودروسازان برگزار شد.
بر اساس مصوبات کمیته خودرو، مقرر شد تا پیش فروش یک 
ساله ۷۵ هزار دستگاه خودرو از سوی خودروسازان آغاز شود. در 
عین حال، از هفته آینده تحویل ۲۲ هزار دستگاه خودرو نیز از 

سوی خودروسازان انجام می شود.
در این جلسه همچنین تصمیمات مشخصی برای بهبود فرآیند 
پیش فروش خودرو از سوی کمیته خودرو اتخاذ شد که جزییات 

آن در قالب اطلاعیه رسمی خودروسازان منتشر می شود.

زاينده رودی که مملو از آب بود! 

حدود سی سال پیش که زاینده رود مملو از آب بود و مردم 
خونگرم و بذله گوی اصفهان عصرها و شب های بهار و تابستان 
در حاشیه زاینده رود از هوای پاک طبیعت لذت می بردند و 
لحظات شاد را سپری می کردند، اداره کل تربیت بدنی )ورزش 
و جوانان( و همت والای علیرضا رحیمی مدیر کل وقت که 
بازسازی زمین چمن فوتبال ورزشگاه تختی و احداث سالن زیبا 
و چهار هزار نفری پیروزی از جمله یادگاران ماندگار این مدیر 
شایسته و خوشنام است، طی مراسم ویژه ای هیات قایقرانی 
افتتاح شد و تعداد زیادی کایاک و قایق های تفریحی زیر نظر 
هیات در آب های امواج  و نیلگون زاینده رود و در کنار مرغابی 
های مهاجر شناور می شدند و علاوه بر مسابقات قایقرانی 
مسابقات کانا پلو )بسکتبال در آب های روان با قایق( نیز به 

مورد اجرا گذاشته می شد.
ولی افسوس که با بسته شدن آب به روی زاینده رود، نه از 
مرغابی ها خبری هست و نه دیگر شاهد فعالیت این دو رشته 

پر جنب و جوش هستیم؟!
در این عکس تاریخی که گویای حضور بزرگان و نام آوران 
افتخار آفرین ورزش اصفهان به ویژه ورزش های آبی  است از 
راست عبارتند از دکتر علیجانیان استاد دانشکده تربیت بدنی 
و علوم ورزشی دانشگاه اصفهان و مؤسس و مالک کلوپ 
تندرستی اصفهان که سابقه داوری والیبال و بسکتبال را هم در 
کارنامه دارد، محمد تبریزی و شادروان فرزین خادمان زحمت 
کش شناوشیرجه و از اعضای هیات شنا، شیرجه و واترپلو. 
سرهنگ پورنقشبند افسر اسبق ورزش مرکز توپخانه، ناجی غریق 
و مربی تنیس، علیرضا رحیمی فوتبالیست خوب سال های 
دهه ۵۰ و مدیرکل وقت تربیت بدنی استان اصفهان، ناصر 
طالبی قهرمان و رئیس اسبق قایقرانی و دبیر پیشین فدراسیون 
های قایقرانی و اسکی، استاد علی عرب شریفی شناگر نامدارو 
رئیس سابق هیات نجات غریق و جواد پرورش والیبالیست 
قدیمی که سابقه بازی در تیم های اصفهان و عضویت در تیم 
ملی جوانان، رئیس هیات والیبال و بیش از سی سال مدیریت 
در ادارات تربیت بدنی و معاونت ورزشی اداره کل و بیش از دو 
دوره چهار ساله ریاست هیات بدنسازی و پرورش اندام استان 

اصفهان را در کارنامه درخشان خود دارد...

کیانوش عیاری، کارگردان سینما و فیلم »خانه پدری« 
گفت: اگر مخالفت های بی مورد درباره این فیلم وجود 
نداشت و اجازه می دادند که فیلم به شکل وسیع اکران 
شود،  شاید پدر خانم اشرفی این فیلم را می دید و کمی 
فکر می کرد. همه ما باید بدانیم این مسئله بسیار مهم 

است و نمی توان به راحتی از کنار آن گذشت.
این روزها که خبر قتل رومینا اشرفی،  دختر ۱۴ ساله به 
دلیل تعصب و با نام غیرت توسط پدرش سوژه رسانه ها و 
فضای مجازی شده، دوباره بحث فیلم »خانه پدری« داغ 
شده است. واقعیت این فاجعه گویی فیلم »خانه پدری« 
را دوباره سازی کرده است. هرچند اولین واکنش کیانوش 
دلخوری  و  ناراحتی  فیلم،  نمایانگر  کارگردان  عیاری، 
فیلم ساز بر تلخی های رفته بر این فیلم است، اما او 
همچنان حرف های ناگفته زیاد دارد. عیاری در نخستین 
واکنش خود به قتل این دختر گفته بود: »این اتفاق ها 
در ایران رخ نمی دهد. من این شایعات را باور نمی کنم.«

عیاری در گفت وگوی کوتاهی با سایت یورونیوز، درباره 
نوع واکنش خود که به گونه ای کنایه استنباط شده بود،  
عنوان کرد: »من درباره داستان و مشکلات پیرامون زیاد 
گفته ام. دیگر باید چه می گفتم تا همگان باور کنند که 

داستان فیلم من مبتنی بر واقعیت است؟«
او در ادامه درباره تأثیرات فیلم بر شکل دهی افکار عمومی 
توضیح داد: »به یاد می آورم روزی که فیلم »بودن یا 

نبودن« را می ساختم، پروفسور ماندگار می گفتند ما در 
نهایت خوش بینی برای پیداکردن کسانی که بپذیرند قلب 
عزیز ازدست رفته شان را به بیمار نیازمند اهدا کنند نهایتا 
به زحمت به سالی سه یا چهار نفر محدود می شدند، اما 

زمانی که فیلم »بودن یا نبودن« از تلویزیون پخش شد، 
آن قدر داوطلبان اهدای قلب زیاد شد که واقعا وقتی 
حکایت  حالا  نداشتیم!  آنها  همه  به  پاسخ گویی  برای 
بی مورد  مخالفت های  اگر  است.  پدری« همین  »خانه 
درباره این فیلم وجود نداشت و اجازه می دادند که فیلم 
به شکل وسیع اکران شود،  شاید پدر خانم اشرفی این 
فیلم را می دید و کمی فکر می کرد. همه ما باید بدانیم 
این مسئله بسیار مهم است و نمی توان به راحتی از کنار 

آن گذشت.«
کارگردان فیلم »کاناپه« در برابر این پیشنهاد که »اگر 
دوباره امکانی فراهم شود تا فیلم »خانه پدری« اکران 
شود، چه واکنشی خواهد داشت«،  گفت: »قطعا موافق 
را  فیلم هایی  چنین  باید  مردم  چون  بود،  خواهم  آن 
ببینند. اصلا همین الان درخواست می کنم فیلم »خانه 
پدری« را دوباره به خاطر مردم و حفظ امنیت و سلامت 

روان جامعه اکران کنید.«
»خانه پدری« در سال ۱۳۸۹ ساخته شد. به دلیل یک 
صحنه قتل حدود یک دهه اکران نشد و در نهایت سال 
گذشته امکان اکران محدود پیدا کرد. داستان این فیلم از 
اواخر دوره  قاجار و اوایل دوره  پهلوی آغاز می شود و درباره  
پدری است که به همراهی پسرش، دخترش را به جرم 
اینکه آبروی خانواده را برده است، می کشد و در خانه اش 

به خاک می سپارد.

معاون آب و آبفای وزارت نیرو اعلام کرد: ۱۰ میلیون نفر از 
جمعیت روستایی کشور تا پایان این دولت دارای آبرسانی 

پایدار می شوند.
قاسم تقی زاده خامسی روز گذشته در صفحه اینستاگرام 
آب  به  جهان  در  نفر  میلیون   ۲.۵ حدود  نوشت:  خود 
به  روزانه  نفر  میلیون  و ۸۰۰  ندارند  بهداشتی دسترسی 
طور متوسط نیم ساعت برای تهیه آب سالم وقت صرف 

می کنند.
دارای  در جهان  درصد شهرها  داد: حدود ۶۳  ادامه  وی 
سیستم آبرسانی هستند که این رقم در ایران به صد درصد 

نزدیک شده است.
معاون وزیر نیرو افزود: حدود ۲۰ میلیون نفر در ایران در 
۶۲ هزار روستا زندگی می کنند که ۲۳ هزار از این روستاها 
جمعیت  نفر  میلیون  پنج  حدود  و  خانوار   ۲۰ از  کمتر 

دارد.  چالش اصلی خدمات رسانی به روستاها از همین 
پراکندگی شروع می شود. ۹۰۰ هزار نفر تا قبل از این دولت 
پایدار  آبرسانی  سیستم  خانوار   ۲۰ بالای  روستاهای  در 

داشتند.
تقی زاده خامسی همچنین نوشت: اکنون این پوشش به 
۷.۷میلیون نفر رسیده و تا پایان دولت ۱۰ میلیون نفر 
نزدیک خواهد شد. در حال حاضر حدود ۶ هزار روستا با 
تانکر آبرسانی می شود که اکثر آنها زیر ۲۰ هزار نفر هستند.
وی یادآور شد: بنابراین با اینکه آبرسانی به روستاها در این 
دولت بیشتر از ۱۰ برابر شده است اما غالب روستاهای زیر 
۲۰ خانوار همچنان به عنوان چالش اصلی خدمات رسانی  

باقی خواهند ماند که راه حل اساسی آن  تجمیع است.
معاون وزیر نیرو تاکید کرد: اما برای روستاییان اسکان در 

نزدیکی اراضی کشاورزی مطلوب است.

سینمای ایران

»کیانوش عیاری«:
اگر اجازه اکران »خانه پدری« را می دادند شاید پدر رومینا فیلم را می دید و کمی فکر می کرد

»معاون آب و آبفای وزارت نیرو«:

۱۰ میلیون روستایی تا سال ۱۴۰۰ دارای آبرسانی پایدار می شوند

»البرز« چه خبر؟

نفت و انرژی

صنعت و معدن

مکث
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شهری

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

کرونا و طولانی تر شدن تعطیلات 
آخر هفته ها؟

بازگشایی مرکز توانمندسازی کسب و کارهای نوپا در کرج

لزوم بازنگری در طرح تفصیلی خیابان ولیعصر برای ثبت جهانی

شهرداری کرج همچنان از فعالیت های حوزه استارت آپ 
حمایت خواهد کرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، رضا نجفی فر با اشاره به بازگشایی 
مرکز توانمندسازی کسب و کارهای نوپا، وابسته به سازمان 
فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری کرج، گفت: با توجه به 
گسترش ویروس کرونا از اسفندماه سال گذشته و تعطیلی 
خانه استارت آپ به جهت پیشگیری از شیوع این بیماری، 
اکنون فعالیت این مرکز پس از ۲ ماه و با رعایت مسائل 
بهداشتی و فاصله اجتماعی تیم های مختلف دوباره آغاز 

شده است.

او با بیان اینکه خانه استارت آپ مانند گذشته، آماده گرفتن 
درخواست های شهروندان و جامعه دانشگاهی و نخبه گان 
برای در اختیار قراردادن فضای اشتراکی موجود و همکاری 
متقابل، از طریق سایت این مرکز است، ادامه داد: از اهداف 
اصلی و مهم حوزه استارت آپ در سال جاری، هم افزایی 
اکوسیستم استارت آپی به منظور بهبود و ارتقای خدمات 
دانش  سطح  افزایش  همچنین  و  شهروندان  به  رسانی 
و توانمندسازی علاقه مندان به فعالیت در این عرصه، با 
برگزاری رویدادها و کارگاه های آموزشی مدون و مستمر 

خواهد بود.

رئیس کمیته معماری و فضاهای شهری شورای شهر تهران 
بر لزوم بازنگری در طرح تفصیلی خیابان ولیعصر)عج( در 

راستای ثبت جهانی این خیابان تاکید کرد.
تلاش  به  اشاره  با  اعطا  علی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
خیابان  جهانی  ثبت  برای  فرهنگی  میراث  و  شهرداری 
را  شهر  یک  هویت  از  مهمی  بخش  گفت:  ولیعصر)عج( 
خیابان ها و معبرهای اصلی آن شکل می دهد و خیابان 
ولی عصر نیز بعنوان یک »باغ-خیابان« می تواند به عنوان 
محمل خاطرات تاریخی و راوی روایت های شهر تهران ثبت 
شود و شهرداری و یا سایر دستگاه های مسئول باید تمام 
تلاش خود را برای صیانت از ارزش های فرهنگی- تاریخی 

این خیابان صرف کنند.
او با بیان اینکه آثاری که در فهرست میراث جهانی به ثبت 
می رسند باید ارزش های برجسته ای در تراز جهانی داشته 
را  خود  دلایل  پیشنهاددهنده،  کشور  است  لازم  و  باشند 
توضیح دهد، افزود: یعنی به عبارت دیگر وقتی کشوری 
درخواست ثبت جهانی اثری را دارد باید اسناد و مدارکی را  
ارسال کند که در آن توضیح داده شود که چرا این اثر باید 
ثبت شود و نکته مهم اینکه توضیح دهد برای محافظت و 

مدیریت اثر در آینده چه برنامه ای دارد.
اعطا با تاکید بر اینکه خیابان ولیعصر از جنبه های مختلف 
خیابان مهمی است؛ چراکه طولانی ترین خیابان خاورمیانه 
و به لحاظ تاریخی واجد اهمیت است و دوره های تکامل 
و تحول را پشت سر گذاشته و راوی حکایت های فرهنگی 
و تاریخی است، ادامه داد: به نظرمن تعبیر »باغ-  خیابان«  
برازنده خیابان ولیعصر است؛ چراکه یک محور خیلی طولانی 
است و به یک طبیعت بی نظیر و چشم انداز کوه متصل می 

شود و  دوطرف خیابان نیز به مانند محور باغ های ایرانی، 
درختان قرار دارند و همچنین  آثار معماری،  فرهنگی و 
تاریخی ویژه و متعلق به دوره های مختلف تاریخ معاصر در 

این خیابان وجود دارد.
رئیس کمیته معماری و فضاهای شهری شورای شهر تهران 
با اشاره به اجرای طرح خواناسازی و مرمت کف پوش ها 
در خیابان ولیعصر)عج( گفت: این اقدامات مناسب است 
و اینگونه فعالیت ها تنها به بعد بهسازی و مناسب سازی 
خیابان معطوف است؛ اما به نظرم خیابان ولیعصر مشکلات 

جدی تری دارد که باید حل و فصل شود.
او با تاکید بر اینکه برای حفظ خیابان  ولیعصر باید طرح 
طولانی  آینده  صورت  این  غیر  در  شود؛  اصلاح  تفصیلی 
ترین خیابان خاورمیانه نامشخص خواهد بود، افزود: طرح 
تفصیلی موجود که در محدوده خیابان ولیعصر اجرا می 
شود دارای کژتابی هایی است که عدم اصلاح آن، آینده برخی 
از قسمت های این  خیابان را در هاله ای از ابهام می برد 
و با اینکه شخصا مدت هاست پیگیر اصلاح طرح تفصیلی 
در محدود خیابان ولیعصر از معاونت شهرسازی شهرداری 
بوده ام اما این کار از سرعت رضایت بخشی برخوردار نیست.

پیگیری ثبت جهانی خیابان ولیعصر توسط  اعطا گفت: 
با  ارزشمندی است که  اقدام بسیار مهم و  تهران  شهردار 
پیگیری آقای حناچی در دست اقدام است و باید از وزارت 
میراث فرهنگی نیز قدردانی کرد که این موضوع را دنبال 
می کند؛ اما باید به موازات این اقدام به سرعت ، به منظور 
و  فرهنگی  میراث  که  خیابان  این  از  صیانت  و  حفاظت 
طبیعی شهر تهران است اصلاح طرح تفصیلی آن نیز انجام 

شود.

فعالان  از  جمعی  در خواست  از  که  است  سالی  چهار 
اقتصادی کشور برای »دو روزه شدن تعطیلات آخر هفته« 
جهت ایجاد شرایط مناسب برای مسافرت رفتن خانوارها 
می گذرد. این درخواست که در اولین گام ها از سوی برخی 
از فعالان بخش خصوصی مطرح شده در یک ماه اخیر 
نیز توسط گروهی از مسئولان دولت در حوزه گردشگری 
مطالبه شده که هدف اصلی از این طرح رونق بخشیدن 
به سفر و حوزه گردشگری است. زیرا با توجه به تداوم 
تعطیلات دو روزه در آخر هفته میزان سفرهای داخلی 
روند افزایشی به خود می گیرد و توزیع سفر نیز به صورت 

متعادل در طول سال رخ خواهد داد.
داخلی،  گردشگران  اغلب  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
تعطیلات عید نوروز و معدود تعطیلات مناسبتی در فصل 
تابستان را برای سفر خود انتخاب می کنند که همین امر 
موجب کاهش کیفیت در ارائه خدمات به مسافران از 
سوی فعالان حوزه گردشگری می شود، چراکه حجم بالای 
سفر در تعداد اندک تعطیلات مناسب سفر باعث بروز 
بی تعادلی در بازار خدمات گردشگری می شود. علاوه بر 
آن قیمت خدمات نیز به علت محدود بودن خدمات 
قابل عرضه افزایش می یابد و همچنین با ترافیک های 
سنگین جاده ای در مسیرهای پر رفت و آمد نیز در این 
دوره های زمانی مواجه می شویم.  در واقع این امر یکی 
از مشکلات سفر در ایران محسوب می شود که با توجه به 
این نوع برنامه ریزی در صورت بروز مشکلی در این عرصه 
به راحتی توریست های داخلی سفر را از سبد خانوار خود 
حذف می کنند. در صورتی که اگر تعطیلات آخر هفته دو 
روز باشد گردشگرانی که به هر دلیلی در این دو دوره زمانی 
نتوانسته اند به سفر بروند می توانند در دو روز تعطیلی آخر 
هفته به یکی از اماکن گردشگری در اطراف استان خود 
سفر کنند و در نتیجه، جریان پایدار سفرهای آخر هفته در 

کل کشور شکل می گیرد.
سفر نه تنها بر چرخه اقتصادی و رونق گردشگری تاثیرگذار 
در  نشاط  ایجاد  موجب  نیز  روحی  نظر  از  بلکه  است، 
کارکنان شده که همین امر موجب افزایش بهره وری در 

آن ها می شود. اما با این وجود در پی درخواست برخی از 
کارشناسان اقتصادی و فعالان در بخش خصوصی برخی از 
صاحبان کسب وکارها با اجرایی شدن این طرح مخالفت 
کردند که اغلب آن ها در پاسخ به علت مخالفت خود 
عنوان کردند:»درحال حاضر تعداد تعطیلات مناسبتی در 
کشور زیاد است و با این روش تولید در کشور دچار افت 
شده که این کاهش تولید آسیب اقتصادی جدی به حوزه 

تولیدی کشور وارد می کند.«
در صورتی که نشریه دنیای اقتصاد در تحقیقات خود بیان 
کرده است تعداد تعطیلات آخر هفته و مناسبتی در اکثر 
کشورهای جهان بین ۱۱۰ تا ۱۲۹ روز است اما در ایران 
با احتساب ۲۶ روز تعطیلی رسمی و ۵۲ روز تعطیلی 
جمعه تعداد آن تنها به ۷۸ روز می رسد. اگر پنج شنبه های 
نیمه تعطیل هم به آن اضافه شود کل تعطیلات در کشور 
ما ۱۰۴ روز می شود. بنابراین اگر روزهای تعطیلی آخر 
هفته به دو روز تبدیل شود کل تعطیلات در ایران ۱۲۵ روز 
خواهد شد که در چنین شرایطی تعطیلات کشور ما نیز 
به میزان تعطیلات سایر کشورها نزدیک خواهد شد. اما با 
وجود اجرایی شدن این طرح نیز تعطیلات ایران از اغلب 

کشورها کمتر هم خواهد بود.
این طرح بارها به مجلس ارسال شده اما هر بار با مشکل 
مواجه بوده است، زیرا برخی از کمیسیون ها آن را تایید و 
برخی دیگر رد می کردند. از سوی دیگر نمایندگان مجلس 
نیز بارها اعلام کرده اند: »پنج شنبه ها تعطیل است و این 
تعطیلی برای همه آشکار است و نیازی به ثبت آن در 
تقویم رسمی نیست.« در صورتی که در واقعیت اصلا 
چنین حالتی )تعطیلی( برای پنج شنبه ها وجود ندارد. 
برخی از بخش های ادارات روزهای پنج شنبه باز و برخی 

دیگر تعطیل هستند.
مدارس و برخی مراکز آموزشی کشور روز پنج شنبه تعطیل 
هستند. برخی از دانشگاه ها نیز پنج شنبه ها تعطیل و 
برخی دیگر کلاس های خود را برگزار می کنند. در واقع 
می توان گفت پنج شنبه ها در تهران یک روز شبه تعطیل 
و در تقویم رسمی کشور، روز بلاتکلیف است، زیرا غالب 
پاره وقت،  شکل  به  روز  این  در  ادارات  و  کسب وکارها 
دارد  این مطالبه وجود  فعالیت می کنند. درحال حاضر 
که طرح »ساماندهی تقویم تعطیلات برای دستیابی به 
آخر هفته دو روزه« هرچه سریع تر در کشور صورت پذیرد 
تا تعطیلات آخر هفته به صورت رسمی دو روزه شده 
و در تقویم رسمی نیز ثبت شود تا گردشگران در همه 
استان های کشور بتوانند از این تعطیلات بهره مند شده و 

برنامه ریزی مناسبی برای سفر داشته باشند.

مدیریت شهریگزارش

مهدی صالحی

 خبرنگار
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روزنامه

5 اجتماعی

و  تاثیرگذار  ورزشی  های  رشته  روی  قدر  آن  افراد  برخی 
تاثیرپذیرند که ناخودآگاه تا اسم فلان رشته ورزشی می 
آید ذهن به آن فرد کشیده می شود. بر فرض اسم شطرنج 
ما را به احسان قائم مقامی می رساند؛ تکواندو به هادی 
ساعی می رسیم؛ جودو آرش میراسماعیلی و البته رشته 
های گروهی هم حکایت خودش را دارد. هندبال از جمله 
رشته های تیمی در گروه توپ و تور است که ناخودآگاه یاد 
شهرستان سبزوار می افتیم. ولی برخی ها با تلاش و حضور 
و ممارست در این رشته جدای از اینکه پست و عنوانی 

رسمی داشته باشند محور این رشته محسوب می شوند.
اولین دروازه بان تیم ملی هندبال ایران که هنوزهم خود 
را جوان می داند در معادلات بطن و حاشیه هندبال نقش 
مثبتی داشته و دارد و زمانی که پای صحبت های وی 
می نشینی چنان با عشق و علاقه و تنام وجود از هندبذل 
می گوید که فکر می کنی هندبال خانواده اوست. وی 
»حسن پروانه« دروازه بانی شجاع و نترس که هیچگاه از 
توپ سفت و سخت هندبال نترسید. نیک می دانید که 
دروازه بانی در هندبال یکی از سخت ترین و دشوارترین 
پست ها برای بازیکنان است. چه اینکه در طول یک بازی 
ممکن است 50 حمله به سمت دروازه صورت بگیرد آن 
هم با آن توپ های سفت و سنگین! حسن پروانه به گفته 
کارشناسان؛ دروازه بانی شجاع و نترس و چالاک بوده که 
مدت هاست ریاست انجمن پایش و ترویج هندبال را 
بر عهده دارد و به همین جهت گفت و گوی مفصلی با 
وی در این زمینه داشتیم که خواندن آن خالی از لطف 

نخواهد بود:

از غیر هندبالی ها خیلی ضربه خورده ایم

پروانه اضافه کرد:»از غریبه هایی که آمدند و هندبال را به 
عقب بردند به اندازه کافی ضربه خورده ایم. حالا در بین 
خانواده هندبال خیلی از بزرگان هم خوشبختانه به این 
تشکیلات رویکرد مثبتی نشان داده اند و ما اگر نتوانیم 
با یک مدیر تحصیلکرده و جوان هندبالی موفق شویم فردا 
یک غریبه از بیرون می آورند و آش همان و کاسه همان. 
کاپیتان و مربی اسبق تیم ملی اضافه کرد: در حال حاضر 
ساحلی  مسابقات  هندبال  روی  پیش  رویداد  ترین  مهم 
آسیاست. بیایید همه کمک کنیم تا تیم ملی ساحلی ایران 
در این بازی ها روی سکو برود تا حس خودباوری و اعتماد 

بنفس به خانواده بزرگ هندبال بازگردد.«

بس نیست این همه آدم غیر متخصص که در این سال 
ها آمدند و بی هیچ پیشرفتی رفتند؟

رئیس انجمن پایش و ترویج هندبال گفت:»بنده در حالی 

این مطالب را می گویم که دنبال هیچگونه سهم خواهی 
نیستم. انجمن پایش و ترویج هندبال را هم که تشکیل 
دادیم در جهت کمک به منافع ملی است و هرجا لازم باشد 
راهکار و پیشنهاد خود را به فدراسیون اعلام می کنیم تا 
راه پیشرفت هموار شود. نمی خواهم بگویم که علیرضا 
پاکدل بهترین و بی نقص ترین فرد است ولی حرف من 
اینجاست که حالا که یک مدیر هندبالی و تحصیلکرده با 
سابقه ریاست هیات و مدیریت باشگاه در راس فدراسیون 
قرار گرفته کاری نکنیم که وزارت ورزش به جایی برسد تا 
قید اینگونه مدیریت تخصصی را بزند و دوباره برگردیم به 
خانه اول. بس نیست این همه آدم غیر متخصص که در 

این سال ها آمدند و بی هیچ پیشرفتی رفتند؟«

کمیته ملی المپیک نباید اسیر جوسازی ها شود

المپیک که  از وزارت ورزش و کمیته ملی  با گلایه  وی 
تحت تاثیر برخی افراد درجه چندم امتیازاتی از هندبال را به 
ایشان می دهد افزود:»من اسم نمی برم ولی کمیته ملی 
المپیک با وجود آقای سعیدی که از جنس ورزش است 
نباید اسیر جوسازی ها و فشارهای آدم های درجه چندم 
قرار گیرد اما با این وجود هر فردی اگر در جایگاه خود برای 
هندبال تلاش کند قابل احترام است اما سهم خواهی ها و 
انتظارات غیر واقعی است که اختلاف ایجاد می کند و آدم 
کوتوله ها احساس بزرگی می کنند و اینجاست که کمیته 
ملی المپیک باید با احتیاط بیشتری به افراد امتیاز بدهد.«

»علیرضا حبیبی« عملکرد چندان موفقی نداشت

اسفند  در  پاکدل  آمدن دکتر  کار  اضافه کرد:»با روی  وی 
۹۷ از همان ابتدا با برنامه کوتاه مدت استارت اردوهای 
و  فنی  کمیته  تشکیل  با  و  کرد  اندازی  راه  را  ملی  تیم 
انتخاب افراد برای تشکیل کادر فنی قرعه به نام علیرضا 
حبیبی افتاد و هدایت تیم  ملی بزرگسالان به او رسید. 
باتوجه به شرایط سخت اقتصادی و نبود مربی خارجی در 

بین گزینه های ایرانی، حبیبی جز بهترین ها بود اما باید 
پذیرفت این سرمربی آنچنان که باید و شاید از وی انتظار 
می رفت موفق عمل نکرد و نتوانست هندبال ایران را برای 
دومین بار جهانی کند و زمان کوتاه برگزاری اردوها، نداشتن 
بازی تدارکی زیاد از عواملی بود که باعث شد هندبال ایران 

المپیکی و جهانی نشود.«

تمامی لژیونرهای ما ستاره هستند

او در ادامه در رابطه با حضور بازیکنان ایرانی در لیگ های 
برای  لژیونرهای هندبال گفت:»لژیونرها  و  اروپایی  معتبر 
دیده شدن زحمات و سختی های زیادی کشیدند اما آن 
ها هم مانند شمشیر دو لبه هستتد که ما باید با برنامه 
ریزی دقیق و استفاده درست از این بازیکنان در میادین 
پیش رو بتوانیم تیم ملی را بر روی سکوی آسیایی قرار 
دهیم. هندبالیست های ایران توانایی های بالای دارند و 
در هندبال ایران استعداد های زیادی وجود دارد باید در 
آینده از آن ها استفاده کنیم و اگر دقت کرده باشید هرکدام 
این لژیونرهای ما در تیم های باشگاهی و در قلب هندبال 
اروپا یک ستاره به حساب می آیند که باید تلاش کنیم با 
آوردن مربی درجه یک اروپایی و با دانش از این افتخارات 
ملی به خوبی استفاده کنیم تا در آینده در جایگاه نخست 

آسیا قرار بگیریم.«

تیم ملی خوب از دل لیگی قوی بیرون می آید

وی ادامه داد:»البته که مربیان داخلی به خصوص علیرضا 
حبیبی برای هندبال ملی خیلی زحمت کشیده و بی انصافی 
است اگر رحمات او را نادیده بگیریم ولی من برای شرایط 
فعلی پیشنهاد می دهم که باید با یک برنامه حول سه محور 
کوتاه مدت، میان مدت و بلند مدت با رعایت اولویت ها 
نیروی خود را متمرکز کنیم. البته شکی نیست که تیم ملی 
خوب از دل لیگی قوی بیرون می آید و از هم اکنون به 
فکر لیگی پویا با پخش مستقیم و جذب اسپانیر باشیم تا 

برای بازی های آسیایی 2022 روی سکوی آسیایی برویم.«

در طول سال از حضور لژیونرها بی بهره ایم

پیشکسوت هندبال ایران در پاسخ به این پرسش که چرا 
هندبال ایران با داشتن این همه لژیونر هنوز نتوانسته در 
آسیا موفق عمل کند و انتظارات جامعه هندبال را بر آورده 
کند گفت:»متاسفانه در طول سال ما نمی توانیم از حضور 
لژیونرها بهره مند شویم آن ها مشغول بازی و فعالیت کردن 
در تیم های اروپایی و باشگاهی خودشان هستند و اگر آن 
ها در ایران باری می کردند، فرصت و شرایط این را داشتند 
که در همه اردوها شرکت کنند به جرئت می توان گفت که 
می توانستیم نتایج و عملکرد بهتری در تیم ملی شاهد 
باشیم. برای مثال کره جنوبی بازیکن لژیونر زیادی ندارد و 
آن ها در طول سال مدام در اردو ها شرکت و با هم دیگر 
بازی می کنند چشم بسته یکدیگر را شناسایی می کنند و 
از دلایل موفقیتشان نیز همین سرعت و هماهنگی است 
چیزی که ما در رقابت های انتخابی جهان به میزبانی کویت 

شاهد بودیم که چگونه باعث شد ما جهانی نشویم.«

در ریاست فعلی »آرامش« در خانواده هندبال وجود دارد

وی در پایان و در پاسخ به این پرسش »دنیای هوادار« که 
آیا هنوز اختلافاتی که از گذشته بین لژیونرها و فدراسیون 
بوده وجود دارد یا خیر پاسخ داد:»لژیونرهای هندبال همیشه 
خود را سرباز این مملکت دانستند و برای سربلندی هندبال 
در میادین ملی و اروپایی همیشه تلاش کردند و با جان 
دل خود را در اختیار تیم ملی گذاشتند  متاسفانه در گذشته 
یکسری اختلافات بین لژیونرها و روسای اسبق فدراسیون 
دوره مدیریت دکتر  در  بود که خداروشکر  آمده  به وجود 
پاکدل شاهد این اتفاقات نیستیم و پاکدل به عنوان رئیس 
و  کرده  برقرار  خوبی  ارتباط  لژیونر  بازیکنان  با  فدراسیون 
تاحدودی اختلافات گذشته برطرف شده است. و در ریاست 

فعلی شاهد آرامش در بین خانواده هندبال هستیم.«

گفت و گو

»رئیس انجمن پايش و ترويج هندبال« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

هندبال با مدیریت »هندبالی ها« موفق عمل خواهد کرد 
کمیته ملی المپیک نباید اسیر جوسازی ها شود

را  هندبال  و  آمدند  هایی که  غریبه  از 
ضربه  کافی  اندازه  به  بردند  عقب  به 
خورده ایم. حالا در بین خانواده هندبال 
خیلی از بزرگان هم خوشبختانه به این 
تشکیلات رویکرد مثبتی نشان داده اند 
و ما اگر نتوانیم با یک مدیر تحصیلکرده 
و جوان هندبالی موفق شویم فردا یک 
غریبه از بیرون می آورند و آش همان و 

کاسه همان.

در ابتدا از اهداف انجمن پایش و ترویج هندبال از او پرسیدیم که گفت:»این انجمن را با مجوز رسمی راه انداختیم و هدفمان فقط و فقط کمک به هندبال است و دنبال هیچ پست و عنوانی نیستم. دوستان می شناسند که من دنبال فرصت 
طلبی و سهم خواهی هرگز نبودم و نخواهم بود اما دوست دارم هندبال به حق خود برسد. هندبال ایران شایستگی و لیاقتی فراتر از آنچه که الان هست دارد ولی برخی بی تدبیری ها و انتخاب های غلط همچنین عدم ثبات مدیریت و اختلاف 
نظر اهالی هندبال باعث شده امروز برای بازی های آسیایی هم روی هندبال حساب باز نکنند و این برای من و خانواده هندبال خیلی گران تمام می شود. وقتی در بازی های آسیایی 1998 بانکوک تیم ملی هندبال به نیمه نهایی صعود کرد والیبال 
در آن بازی ها نبود. هندبال در گوانگژو رفت فینال و پس از آن در عوض تقویت هندبال و اتحاد خانواده هندبال آن قدر تسویه حساب های شخصی به میان آمد که در اینچئون هندبال اعزام نشد و در جاکارتا 2018 هم همینطور! اکنون البته شرایط 

رو به جلو حرکت می کند. یک رئیس جوان و پرانرژی از خانواده هندبال در راس کار قرار گرفته و من نوعی وظیفه خود می دانم هرجور که می توانم کمک کنم تا این مدیریت موفق شود.«

هدفمان فقط و فقط کمک به هندبال است

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شماره 139860331009003173مورخ 98/12/13 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
علی سهرابی فرزند فتحعلی به شماره شناسنامه ۱۹۶ به صورت شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲۵۰ متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۰۴۹ فرعی از ۱۵۴ اصلی واقع در حسن آباد خریداری از مالک رسمی طبق سند رسمی شماره 
۸۶۹۳۶ مورخ 90/7/25 )توضیحا آقای علی سهرابی مالک مشاعی می باشد( که مالکیت نامبرده در صفحه ۵۹۰ دفتر ۱۲۵۷ محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 

است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.   99/8006/ف
تاریخ انتشار نوبت اول : 99/3/10 - تاریخ انتشار نوبت دوم: 99/3/25
عباسعلی شوش پاشا - رئیس ثبت اسناد و املاک

آگهی انتقالی شرکت پیروز الوند پارس سهامی خاص به شماره ثبت 237070 و شناسه ملی 10102779639 به موجب نامه شماره 17204/99 
مورخ 1399/02/09و مستند به صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1398/11/06 محل شرکت از آدرس قبلی به : » استان البرز ، 
شهرستان کرج ، بخش مرکزی ، شهر کرج، محله جهانشهر ، خیابان شهید فیاضی ، بلوار آیت اله طالقانی شمالی ، پلاک -412 ، ساختمان 55، 
طبقه همکف کد پستی:3143713148 انتقال یافت ودر اداره ثبت استان البرز )کرج( تحت شماره 37983 به ثبت رسیده است. )856880(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

نام سازمان : مركز آموزشی درمانی شهید رجائی كرج  
موضوع : واگذاری واحد خدمات   

محل دریافت اوراق: دبیرخانه مركز آموزشی درمانی شهید رجائی كرج  ) واقع در ساختمان رازی ( با 
ارائه معرفی نامه از طرف شرکت با مهر امضاء و اخذ رسید مدارک مربوطه را تحویل گیرند

مهلت دریافت اوراق: به مدت 5 روز از تاریخ 1399/3/12  لغایت  1399/3/19 
مهلت قبول پیشنهادات )تحویل پاكات(:  به مدت 10 روز از  تاریخ 1399/3/20 لغایت 1399/4/2 
محل تحویل پاکات مناقصه دبیرخانه حراست مركز  واقع در )طبقه همكف ساختمان  بخش های 

بستری شماره یك( می باشد. 
میزان سپرده تضمین شركت در مناقصه    1.020.000.000  ریال ) یك میلیارد و بیست میلیون ریال( 
به صورت فیش واریزی به حساب جاری 218125471 نزد بانک رفاه شعبه مدیریت درمان کرج کد 
668 یا ارایه ضمانت نامه بانکی)بجز بانک اقتصاد نوین( بنام مركز آموزشی درمانی شهید رجائی كرج 

كه مدت ضمانت نامه نبایدكمتر از 3 ماه باشد.
تذکر1: جهت دریافت اوراق مناقصه از دبیرخانه مركزی واقع در ساختمان رازی بخش اداری  ، ارائه 
فیش واریزی به مبلغ 300/000 ریال به حساب جاری 218125458 نزد بانک رفاه شعبه مدیریت درمان  
كرج  كد 668به نام مركز آموزشی درمانی شهید رجائی كرج  و معرفی نامه شرکت الزامی می باشد.
تذکر2: در صورت دریافت تذکر یا اخطار کتبی بابت طرف قرارداد بودن با دانشگاه و واحدهای تابعه 

آن، متقاضی حق شرکت در مناقصه را نخواهد داشت.
 پرداخت هزینه چاپ آگهی ها به عهده برنده مناقصه می باشد.

کارفرما در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مجاز و مختار می باشد.
نشانی سازمان : كرج - حصارك - مركز آموزشی درمانی شهید رجائی كرج 

ساعت کاری مركز  از روز شنبه تا پنج شنبه ، ساعت 7/30  لغایت 14/30 می باشد.
شماره تماس:     02634502008   

شناسه آگهی 859641

آگهی تغییرات شرکت البرز تات عمران شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 18621 و شناسه ملی 10190003684 به استناد صورتجلسه 
مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ 1399/02/29 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای حبیب محمدقاسمی با کد ملی 0321983017 
به سمت مدیرعامل و عضو هئیت مدیره و آقای غلامرضا گروسی خدابخشی با کد ملی 0059252723 به سمت رئیس هیئت مدیره و آقای 
مجید کشاورزمیرزامحمدی با کد ملی 0323206204 به سمت عضو هیئت مدیره کلیه اعضای هیات مدیره انتخاب گردیدند . )856881(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت البرز تات عمران شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 18621 و شناسه ملی 10190003684 به استناد 
صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1399/02/29 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - تعداد اعضاء هیات مدیره به 3 نفر 

افزایش یافت و ماده 14 اساسنامه به شرح صورتجلسه اصلاح گردید. )856882(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز 
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کرج-ناحیه یک 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی تغییرات 

آگهی مناقصه عمومی یک مرحله ای )نوبت اول(

به استناد ماده 63 آیین نامه مالی 

و معاملاتی دانشگاه های علوم پزشکی 

آگهی تغییرات 

آگهی تغییرات 

شتي درماني البرز دانشگاه علوم پزشكي و خدمات بهدا
مرکزپزشكي، آموزشي ودرماني شهید رجایي

با نگاهی گذرا به تاریخ پرافتخار ورزش باشگاه ذوب آهن 
اصفهان از دهه چهل تا به امروز، بر این باور یقین حاصل 
می کنیم که باید حضور بخش خصوصی در ورزش را جدی 
بگیریم، به ویژه در شرایط کنونی که با حرفه ای شدن ورزش 
در ایران، معیارها تغییر پیدا کرده و بازیکنان غیربومی و 
خارجی در ترکیب تیم های ورزشی باشگاه های صاحب نام 
و ریشه دار حضور می یابند. بر این اساس سیاستگذاری های 
وزارت ورزش و جوانان می بایست بر مبنای حمایت از سرمایه 

گذاری های بخش خصوصی اعمال شود.
چرا که به عینه شاهد هستیم دامنه مادی گرایی در ورزش 
ایران بیش از گذشته گسترش پیداکرده و به باشگاه هایی 
نظیر سپاهان و ذوب آهن اصفهان هم سرایت کرده و باعث 
گردیده تا باشگاه ذوب آهن که قدمتی بیش از ۵۵ سال در 
ورزش والیبال را در کارنامه موفقشان دارد قریب به ۱۴ سال 

فاقد تیم مردان در لیگ برتر باشند!

باشگاهی که از دهه چهل به همت قابل تحسین مهندس 
عبدالحمید شیبانی مدیر وقت کارخانه عظیم ذوب آهن با 
انگیزه کشاندن کارگران و خانواده های آنان به سوی ورزش، 
باشگاه ورزشی را راه اندازی کرد و طی حکمی مهندس احمد 
فرهاد سرپرست آبرسانی کارخانه رابه عنوان مسئول اداره امور 
ورزش باشگاه منصوب نمود اما در عمل آقای محمد فرهمند 
یکی از کارکنان راه آهن تهران که از فوتبالیست های مشهور 
و سرشناس تیم راه آهن تهران بود کارهای اجرایی را برعهده 

داشت.
در  که  اصفهان  ورزش  پیشکسوت  توصیفیان  حسینعلی 
دوران نوجوانی خبرنگار ورزشی نویس مجله کیهان ورزشی 
در اصفهان بود و ازسال ۱۳۴۸ به صورت جنبی جذب کارخانه 
ذوب آهن شد و به عنوان خبرنگار کیهان ورزشی منعکس 
کننده فعالیت های ورزشی و به عبارتی حلال پاره ای از 
مشکلات ورزشی باشگاه شده بود و با انتقال به باشگاه در 
سال ۱۳۵۵ به عنوان هفتمین مدیر اجرایی باشگاه ذوب 
آهن اداره امور ورزش این باشگاه را برعهده گرفت و از بزرگان 
و اثرگذارترین مدیران در اشاعه و استیلای ورزش به ویژه 
رشته والیبال نصف جهان نامش در تاریخ ورزش اصفهان 
ثبت شد. استاد توصیفیان درگفت و گویی با خبرنگار »دنیای 
هوادار« پیرامون سوابق ورزش  ذوب آهن اظهار داشت: مقارن 
باشروع فعالیت های ورزشی باشگاه ذوب آهن، پروانه رسمی 
باشگاه از سوی سازمان تربیت بدنی صادر شد و در سال۱۳۴۷ 

بازیکنان تیم والیبال دارایی اصفهان به منظور استخدام در 
کارخانه به باشگاه ذوب آهن پیوستند که عبارت بودند از زنده 
یادان حسن رهنما، محمد علی فاتحی و هاشم صفائیان پور 
و همچنین آقایان هوشنگ حق شناس، حسین پاکدل، رسول 
پورزند، احمد خلیفه سلطانی، احمد تابعی، سید مرتضی دیانی 
مرتضی تفنگ ساز، حسن رنجبر، احمد رضاداد، ماشااله فرخ 
منش، حسین خرمی که رحیم قارصی و محمود محب در یک 
دوره وحسن حسینی، مرتضی ماموریان و حسن مرادخانی 
در سه دوره جام پاسارگاد تیم والیبال ذوب آهن را همراهی 

کردند.
استاد توصیفیان در پایان به افتخارات مهم تیم والیبال در 
طول سال های گذشته اشاره کرد و افزود: تیم والیبال اصفهان 
در سال ۱۳۵۴ درمسابقاتی که تحت عنوان جام پاسارگاد 
برگزارشد پس از سه تیم تهرانی در رده چهارم قرار گرفت و به 
نام بهترین تیم شهرستانی لقب گرفت، اما دو بار در سال های 
۷۵ و۷۶ در دوره دهم و یازدهم مسابقات جام گرامیداشت 
دهه مبارک فجر نایب قهرمان ودر سال ۱۳۷۷ موفق به کسب 
مقام سوم شد. در دوره نهم نیز سوم شد و در در سال۱۳۶۷ 
که میزبان دوازدهم دوره مسابقات بین المللی دهه فجر بود 
که در تالار تازه تاسیس پیروزی اصفهان برگزارشد، تیم زسکای 
شوروی سابق قهرمان و تیم های جوانان ژاپن، ملی ایران و 

چین عناوین دوم تا چهارم را به خود اختصاص دادند.
شایان ذکر اینکه تیم والیبال بانوان ذوب آهن سپس توسط 

خانم ها ملوک شریف زاده و فریبا صادقی و کمک خانم عفت 
نصر، از جمله تیم های مدعی قهرمانی در باشگاه های کشور 
محسوب می شود و باشگاه ذوب آهن نیز تا این لحظه از 
کمک مالی به پایداری و دوام و بقای تیم های پایه دختران 

و تیم بزرگسالان دریغ نکرده است.

اختصاصی استان ها

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

لزوم حضور بخش خصوصی در ورزش 

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

»مازیار خویشوند« با حکم حسین شیرازی به عنوان مدیر کمیته پزشکی و رفاهی 
هیات اسکواش جنوب شرق استان تهران منصوب گردید.

او همچنين مدیر کمیته پزشکی تیم های والیبال و فوتبال هنرمندان ایران و مدیر 
کمیته پزشکی فدراسیون جهانی رزمی و دفاع شخصی جیتسا در جهان نيز مي باشد.

خويشوند حكم گرفت!
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تعویق بازی های المپیک و پارالمپیک توکیو تا تابستان ۲۰۲۱ 
یک تصمیم درست بود و فدراسیون جهانی تکواندو به طور 

کامل از تصمیم کمیته بین المللی المپیک حمایت می کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، »چانگ وون چو« رئیس فدراسیون 
جهانی تکواندو روز گذشته با انتشار پیامی خطاب به جامعه 
جهانی تکواندو اظهار داشت: چهل و هفتمین سالگرد تاسیس 
فدراسیون جهانی تکواندو را در حالی جشن می گیریم که شاید 
بیماری همه گیر کووید- ۱۹ بزرگترین چالش زمان ما باشد و بر 
همین اساس جهان همانطور که می دانیم به طرز چشمگیری 

تغییر کرده است.
در ادامه این پیام آمده است:

به هر کسی که یک عزیز را در این شرایط از دست داده است 
تسلیت صمیمانه خود را تقدیم می کنم. به کسانی که در حال 
حاضر از ابتلا به ویروس رنج می برند، آرزوی سلامتی و بهبودی 
کامل دارم. هنگام برخورد با این تغییرات در زندگی ما اغلب 
به نظر می رسد که فقط تاریکی را می توانیم ببینیم، اما دلایل 

واقعی وجود دارد که مثبت بمانیم و باور کنیم که در پایان 
نور وجود دارد. کارشناسان پزشکی توصیه می کنند که علائم 
پیشرفت واقعی در این مبارزه وجود دارد و هنوز چیزی تمام 

نشده است، اما ما امیدوار و مصمم هستیم.
ما در تکواندو جهانی می خواهیم از فداکاری پرسنل پزشکی 
و داوطلبان در این جبهه در سراسر جهان تشکر کنیم. آن ها 
برای کمک به نجات دیگران، جان خود را به خطر انداختند. 
آن ها قهرمانان واقعی هستند که روز به روز روحیه و پشتکار 

خود را نشان می دهند.
ویروس کرونا باعث شد تا بازی های المپیک و پارالمپیک توکیو 
تا تابستان ۲۰۲۱ به تعویق بیفتد. این یک تصمیم بی سابقه و 
درست بود و فدراسیون جهانی تکواندو به طور کامل از تصمیم 
IOC حمایت می کند. بهداشت، ایمنی و رفاه ورزشکاران و مربیان 
و کلیه عوامل درگیر در این بازی ها از اهمیت بیشتری برخوردار 

است.
کسب  المپیک  در  حضور  سهمیه  که  ورزشکاران  همه  به 

کرده اند، تبریک می گویم و درک می کنم که به چه میزبان 
استرس و ناامیدی را با شنیدن خبر تعویق المپیک تحمل 
کرده اند، اما مسیر حضور در توکیو دوباره آغاز می شود و آن 
زمان است که یش از هر زمان دیگری، باید خود را آماده کرده 

و به جلو نگاه کنید.
امیدوارم ورزشکاران ما در آسیا و اروپا در سال جاری و با 
حضور در مسابقات گزینشی شانس خود را برای کسب سهمیه 
المپیک آزمایش کنند. ما به طور مداوم وضعیت جهانی را 
رصد می کنیم تا برای برگزاری این رقابت ها در بهترین شرایط 

امنیت و رفاه اطمینان حاصل کنیم.
در مورد کسب سهمیه برای ورزشکاران پناهنده که تحت بورس 
تحصیلی همبستگی المپیک هستند مسیر یکسانی برای 
رسیدن به توکیو فراهم است و مانند هر کس دیگر، شانس 
منصفانه ای برای رسیدن به رویای المپیک خود دارند. رویایی 
که تحقق خواهد یافت، همانطور که همه ما تلاش می کنیم تا 
در خانه بمانیم و تا زمان تغییر توصیه جهانی، در امان باشیم.

ضمن اینکه از دولت ژاپن و سازمان دهندگان پرتلاش بازی های 
المپیک توکیو برای تداوم برنامه های خود صمیمانه تشکر 

می کنم.
دوستان و همکاران عزیزم، من بی صبرانه منتظر روزی هستم 
که بتوانیم یکبار دیگر همدیگر را ببینیم، وقتی می توانیم 

ورزش و دوستی خود را جشن بگیریم.

»رئیس فدراسیون جهانی تکواندو«: تعویق المپیک توکیو یک تصمیم بی سابقه و درست بود

رزمی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

چرخه انتخابی یا بازار گرمی؟
کنایه آقای خاص کشتی به فدراسیون

آقای خاص کشتی اگرچه شمشیر را از رو نبسته 
و خیلی تلاش کرده تا با چاشنی سیاسی کاری در 
مورد برنامه های فدراسیون سخن بگوید اما فحوای 
کلام سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی برای کسانی 
که از سال ها پیش با مواضع و دیدگاه های او 

آشنایی دارند کاملا آشناست.
محمد بنا طی مصاحبه ای در واکنش به اقدامات 
فدراسیون اگرچه به این نکته اشاره کرده که برنامه 
ریزی حق هر فدراسیون است و چه بهتر اکنون که 
انجام نمی گیرد این مهم  فعالیت های ورزشی 
انجام شود اما بلافاصله توضیح داده در شرایطی که 
هنوز مشخص نیست مسابقاتی برگزار می شود و 
المپیکی در کار است پیش کشیدن برنامه هایی 
چون چرخه انتخابی و مسابقات لیگ به مفهوم 
اندرکاران  دست  به  خطاب  وی  است.  بازارگرمی 
برگزاری لیگ هم گفته، وقتی مشخص نیست چه 
زمانی فعالیت های ورزشی از سر گرفته خواهد شد 
این همه صحبت در باره لیگ، معنا ندارد. )نقل به 

مضمون(
و  رابطه  در همین  پیش  مدتی  این سطور  راقم 
مشخصا در هر دو مورد چرخه انتخابی و فعالیت 
های لیگ نکاتی را ذکر و نقد خود را در هر دو مورد 
به تفصیل بیان کرده بودم. شاید مشابهت های 
دیدگاه نگارنده و آقای خاص کشتی اتفاقی به نظر 
برسد اما یقینا درک این موضوع  برای کسانی که 
عمری را در عرصه کشتی صرف کرده و با چگونگی 
عملکرد افراد و مدیران ریز و درشت آشنایی دارند 
چندان دشوار نباشد. بدیهی است دست اندرکاران 
اثبات  برای  ورزش  رکود  دوره  این  در  فدراسیون 

با  تبلیغات  به  نیاز  توانمندی خود  و  موجودیت 
چاشنی ارائه برنامه دارند تا این مهم را به دیگران 
یادآوری کنند که کم و کسری از روسای پیشین 
ندارند. این امر شاید به نوعی اظهار وجود و تلاش 
برای اثبات حقانیت باشد اما وقتی در کلیت امر 
دقت لازم صورت گرفته و تمام جوانب کار در نظر 
آید مشخص خواهد شد که دوستان بیش از آنکه با 
واقعیت ها سرکار داشته باشند در جهان مجازی سیر 
می کنند و با تکیه بر اهرم ها و بازوان نه چندان 
مطمئن قصد پیشبرد برنامه ها را دارند. مثلی است 
معروف که از قدیم گفته اند، شتر سواری دلا دلا 
نمی شود. در واقع تفکری که در آن اعتماد به برخی 
افراد شاخص و حتی مربیان بزرگ همانند محمد 
بنا وجود نداشته باشد کار پیش نخواهد رفت. شاید 
امروز بنا به ضرورت، افراد در کنار هم قرار بگیرند و 
از سر ناچاری به فعالیت بپردازند اما وقتی همدلی و 
رفاقت در میان نباشد و فعالیت ها بر اساس وظیفه 
و نه عشق، پایه ریزی شود در آن صورت چندان نمی 

توان به موفقیت اطمینان داشت.
امروز اگر محمد بنا انتقادات خود را در لفافه بیان 
می کند و غلامرضا محمدی به نشانه قهر جلسه را 
ترک می گوید شاید به این دلیل است که فضای 
موجود در فدراسیون کشتی فضای رفاقت و دوستی 
نیست، یا لااقل تلاش لازم در جهت ایجاد چنین 
فضا به چشم نمی خورد. صداقت در گفتار و عمل 
مهم ترین شاخصه مدیریت در جهان امروز است اگر 
مسئولی به عمد یا به سهو، گفتار و کردار هماهنگ 
نداشته باشد امکان اینکه بتواند اعتماد عمومی را 
جلب کند وجود ندارد. نمی توان با رفتار دوگانه و 
جدال با سرمایه ها، آنان را تحت فرمان و انقیاد 
درآورد. عرصه ورزش با عرصه های دیگر خصوصا 
سیاست تفاوت فاحش دارد. حربه ها و ترفندهایی 
که در عالم سیاست جواب بدهد در وادی ورزش 
جوابگو نخواهد شد.  وقتی چهره تمام ورزشی چون 
محمد بنا برخی اقدامات فدراسیون  و سازمان لیگ 
بازارگرمی قلمداد می کند و  را  در شرایط کنونی 
معتقد است هر کس به نوعی به مسابقات انتخابی 

اعتقاد دارد در واقع محترمانه به دست اندرکاران 
فدراسیون کنایه می زند تا در کار وی دخالت نکنند. 
او قصد دارد این نکته را به مسئولین فدراسیون  
القا کند مفهوم آن است که در نحوه مدیریت وی 
تشکیک و دخالت نکنند. آقایان از یک سو مدال 
المپیک می خواهند از سوی دیگر تاکید می کنند 
باید مسیر کسب مدال المپیک از طریق ما تعیین 
شود و چه بسا پس از موفقیت نیز خود را مدعی 
نخست  کسب مدال های رنگارنگ قلمداد خواهند 

کرد!
اداره فدراسیون های ورزشی سهل و ممتنع است 
یعنی در عین سهولت، سخت و دشوار می نماید. 
سهل است چون رئیس فدراسیون فرمانده اصلی 
است و هر دستوری صادر می کند، دیگران باید آن را  
کم و بیش باید اجرا کنند. دشوار است چون وقتی 
فرامین ناپخته و دور از هنجارهای مدیریتی صادر 
شد با مقاومت هایی در عمل و اجرا رو به رو خواهد 
شد. رئیس فدراسیون وظیفه دارد با افراد امتحان 
پس داده و سردو گرم چشیده مشورت و رایزنی 
کند. او مبصر کلاس یا مسئول حضور و غیاب 
کارمندان نیست. در قرن بیست و یکم که جهان 
دیجیتال و رسانه نامیده می شود حضور فیزیکی 
مدیران قبل از کارمندان در پشت میز کار خود معنا 
ندارد. مدیری که ۶ صبح در اتاق کار خود حضور 
پیدا  کند اما نتواند حقوق زیر دستان را به موقع 
پرداخت کند مدیر شعار است. رئیس فدراسیون اگر 
مربیان و عوامل فنی و غیر فنی خود را بر اساس 
علم و آگاهی انتخاب کرده باشد بی جهت در حوزه 
مدیریت آنان ورود پیدا نمی کند. وظیفه او در درجه 
اول فراهم ساختن زمینه دیپلماسی در داخل و 
خارج، تامین بودجه و امکانات کافی، حمایت و 
پشتیبانی از نیروهای همکار و ایجاد فضای ثبات 
و آرامش در مجموعه تحت مدیریت خود است؛ اگر 
نتواند چنین نقشی را ایفا و به جای عمل به وظیفه 
در امور زیر دستان دخالت کند مسیر رسیدن به 
موفقیت را دشوار خواهد کرد و نهایتا اینکه باید چرخ 

های گردونه فدراسیون در مدار درست بچرخد...

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

دیدگاه

تمام  و  صورت گرفته  لازم  دقت  امر  در کلیت  وقتی 
جوانب کار در نظر آید مشخص خواهد شد که دوستان 
بیش از آنکه با واقعیت ها سرکار داشته باشند در جهان 
مجازی سیر می کنند و با تکیه بر اهرم ها و بازوان نه 
چندان مطمئن قصد پیشبرد برنامه ها را دارند. مثلی 
است معروف که از قدیم گفته اند، شتر سواری دلا دلا 
نمی شود. در واقع تفکری که در آن اعتماد به برخی افراد 
شاخص و حتی مربیان بزرگ همانند محمد بنا وجود 

نداشته باشد کار پیش نخواهد رفت.

حربه ها و ترفندهایی که در عالم سیاست جواب بدهد 
در وادی ورزش جوابگو نخواهد شد.  وقتی چهره تمام 
ورزشی چون محمد بنا برخی اقدامات فدراسیون  و 
سازمان لیگ در شرایط کنونی را بازارگرمی قلمداد می 
کند و معتقد است هر کس به نوعی به مسابقات انتخابی 
اندرکاران  دست  به  محترمانه  واقع  در  دارد  اعتقاد 

فدراسیون کنایه می زند تا در کار وی دخالت نکنند.

اقدامات  به  واکنش  در  ای  مصاحبه  طی  بنا  محمد 
فدراسیون اگرچه به این نکته اشاره کرده که برنامه ریزی 
حق هر فدراسیون است و چه بهتر اکنون که فعالیت 
های ورزشی انجام نمی گیرد این مهم انجام شود اما 
بلافاصله توضیح داده در شرایطی که هنوز مشخص 
در کار  المپیکی  و  شود  می  برگزار  مسابقاتی  نیست 
است پیش کشیدن برنامه هایی چون چرخه انتخابی و 

مسابقات لیگ به مفهوم بازارگرمی است. 



n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                           n  سردبیر: مهدی تیموری                                       n  دبیر تحریریه: محمد حیرانی

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

  n تحریریه: دکتر مهرداد فرشیدی، مجید سعیدی، محمدرضا کاظمی، سیدرضا فیض آبادی، محمدحسین سیفی، رضا تواضعی و نسترن کیوان پور
 n مدیر روابط عمومی: دکتر علی ساجدی                      n  طراحی و صفحه آرایی:  امیررضا بیات                     n  دبیر سرویس عکس:  میلاد فیروزان                   n چاپ: کهن              

 n نشانی: کرج، چهارراه طالقانی به سمت میدان شهدا،  ساختمان حکیم، طبقه 8، واحد 82          کد پستی: 3134896384           تلفن: 32219147           نمابر: 32400023

روزنامه

شنبه 10 خرداد 99 -  شماره  487

www.donyayehavadar.ir

رقابت های »لیگ برتر انگلیس« از تاریخ ۱۷ ژوئن )۲۸ 
خرداد( رسما با دو بازی عقب افتاده استون ویلا- 
شفید و منچسترسیتی-آرسنال پیگیری خواهد شد.

»وینچنزو اسپادافورا«، وزیر ورزش ایتالیا تایید کرد که 
مسابقات سری آ از تاریخ ۲۰ ژوئن مصادف با ۳۱ 

خرداد ماه پیگیری خواهد شد.

»اتحادیه فوتبال روسیه« اعلام کرد که مسابقات لیگ 
این کشور از ۲۱ ژوئن مصادف با یک تیر با حضور 

تماشاگران برگزار خواهد شد.

ESPN مدعی شده که »منچستریونایتد« چراغ سبز 
را برای انجام مذاکرات با کوتینیو دریافت کرده اما 
سرمربی این تیم یعنی اوله گنار سولسشر احتمالا با 

این موضوع مخالفت خواهد کرد.

که  دیداری  است  ممکن  »دیلی میل«  گزارش  به 
قهرمانی لیورپول را رسمی خواهد کرد در ورزشگاهی 

بی طرف برگزار شود.

 یکی از رسانه های ایتالیایی خبر داد باشگاه آ.ث. 
میلان نیز همانند ناپولی خواهان به خدمت گرفتن 

»سردار آزمون« از زنیت سنت پترزبورگ است.

»رایان گیگز«: به عنوان طرفدار منچستریونایتد گفتن 
این جمله من را آزار می دهد اما لیورپول امسال 

عالی بوده است.

»فساد« سر و روي جامعه را گرفته و البته در فوتبال سازمان 
يافته شده! بطوريكه با يك نگاه ساده به مجموعه تصميم 
گيران فوتبال و عوامل اجرايي آن -چه در سطح كلان و چه 
در سطوح باشگاه- مي توان به سهولت فهميد كه چه شلم 

شوربايي است.
به مجموعه تصميم گيري هت تريك قهرماني درليگ برتر 
نگاه كنيد! »رسول پناه«، »هاشمي» و »رغبتي«! اين سه، كه 
هيچ پيشينه اي در پرسپوليس ندارند، براي اين مجموعه 
تصميم گير شده اند! می پذیرم كه در ساختار مديريتي و 
طبق تعريف، هنر به كارگيري منابع در رسيدن به هدف حائز 
اهميت است و ضرورتي به اينكه مدير از همان جنس باشد، 
نيست. اما سابقه امر در پرسپوليس و در دوران موفقيت 
آن بيانگر اين است؛ هرگاه در راس هرم تصميم گيري 
پرسپوليس، مديراني از جنس فوتبال حضورداشته اند، اين 

تيم به افتخار رسيده و دوره طلايي طي كرده است.
دهه 60 با پروين و عباس انصاري فرد، دهه 70 با عابديني و 

در سه سال اخير كه پرسپوليس هت تريك قهرماني داشته، 
بي ترديد نمي توان از نقش بي بديل مرحوم جعفر كاشاني و 
يا دكتر زادمهر )كه در مقطعي در هيات مديره حضور داشت( 
و يا حتي مهدي محمد نبي )كه اينك به فدراسيون فوتبال 

رفته( به سادگي گذشت.
در اين كه  مهرداد هاشمي يا رغبتي كه از سوابق مديريتي 
در ورزش برخوردارند، حرفي نيست، اما اين ها دليل نمي 
شود كه به اتفاق رسول پناه قادر به سياست گذاري و اداره 
مجموعه پرسپوليس باشند. رغبتي كه اكنون با اشتباه بودن 
ماجراي اساسنامه فدراسيون فوتبال )!( مشخص شده در 
دوره انتقالي چه عملكردي داشتند، همراه با زواياي پنهان و 
آشكار مديريتي هاشمي و ايضا رسول پناه واضح است كه 
پرسپوليس با اين تيم مديريتي روزهاي روشني پيش رو 
نخواهد داشت، همانطور كه با محمدحسن با سرعت بالا به 

سمت انحراف مي رفت.
مديراني  خود  گيري  تصميم  مجموعه  در  پرسپوليس 
مي خواهد از جنس فوتبال و البته كاريزماتيك در حوزه 
مديريت. مرداني نظير امير عابديني، دكتر راغفر)اقتصادان(، 
هادي طاووسي، دكتر زادمهر، مهندس حسين كلاني، دكتر 

ذوالفقارنسب و حتي علي پروين و محمود خوردبين!
البته محمد دادكان كه از پشتوانه سياسي هيات موتلفه و 
از جمله رفيق دوست برخوردار است، به عنوان يك عضو در 
هيات مديره قطعا بر وزن تصميم گيري پرسپوليس خواهد 
افزود. حال چرا با فوت جعفر خان و استعفاي مهدي محمد 

نبي، وزارت ورزش و همه كساني كه براي اين مجموعه 
دستي بر آتش دارند، از اين مردان كارآمد و كاربلد دعوت 
بعمل نمي آورند؟ پاسخ آن ريشه در همان فساد سازمان 
يافته دارد كه اكنون با بزرگنمايي ماجراي واگذاري )!( بعضي 
ها تلاش دارند به اين دمل چركين نيشتر بزنند. نيشتر! 
نه براي جراحي و درمان بلكه وقتي نيشتر به دست غير 

متخصص، انجام شود آثار جراحي تا ابد باقي خواهد ماند.
البته در اين ميان دلمان را به مجلس  قاليباف و فراكسيون 
آتي ورزش خوش بود كه حضور مجدد بعضي ها )!( و ايضا 
بازگشت برخي مساله دارها به فوتبال و آن هم براي كسب 
اعتبار دوباره و البته متاثر از جريان قالیبافيسم )!( مصداق 
ضرب المثل سال نو و بهار است كه بعيد است آبي گرم 

شود...

حرف آخر

هیات مدیره غیرفوتبالي کافیست؛

به  پرسپوليس  نيشتر نزنيد!

جهان فوتبال 

تست کرونای ۲ »سپاهانی« مثبت شد!
پزشک تیم فوتبال سپاهان از ابتلای قطعی دو عضو طلایی پوشان به 

کرونا خبر داد. پزشک تیم فوتبال سپاهان تصریح کرد: مدارک دو 
تست PCR نفرات تیم در نزد باشگاه محفوظ است و به ناظر 

پزشکی ستاد مبارزه با کرونا استان اصفهان و سازمان لیگ برتر 
ارائه می شود.

مجیدی به هیچ برنامه تلویزیونی ای دعوت نشده است
باشگاه استقلال شایعات انصراف فرهاد مجیدی از حضور در یک برنامه 

تلویزیونی را رد کرده است و اعلام کرده او به هیچ برنامه ای دعوت 
نشده است. از روز گذشته شایعه ای مبنی بر انصراف فرهاد مجیدی 

از حضور در یک برنامه تلویزیونی در برخی رسانه ها و روزنامه ها 
منتشر شده بود.

»رحمان رضايی« صدرنشین نظرسنجی سايت كنفدراسیون
 فوتبال آسیا

رحمان رضایی در جایگاه نخست نظرسنجی AFC برای انتخاب 
بهترین بازیکن آسیایی سری آ ایتالیا قرار دارد. رحمان رضایی با 

9 گزینه دیگر در رقابت است که در حال حاضر با کسب 81 درصد 
آراء در جایگاه نخست این نظر سنجی قرار گرفت.

»باشاه العربی«: پورعلی گنجی فروشی نیست
باشگاه العربی قطر در واکنش به شایعه جدایی مدافع ایرانی خود گفت: 

هیچ بازیکنی در پایان فصل جدا نخواهد شد. طبق نوشته الوطن، 
برخی  در  بر خلاف شایعاتی که  تاکید کرد که  العربی  باشگاه 

رسانه ها مطرح شد، جدایی پورعلی گنجی و انتخاب جایگزین 
این بازیکن برای فصل بعد صحت ندارد.

ACH Volley توخته« هم لژیونر شد: قرارداد یک ساله با«
 ACH مدافع تیم ملی والیبال ایران با عقد قراردادی یک ساله راهی تیم

Volley اسلوونی شد. امیر حسین توخته، مدافع والیبال ایران که 
سابقه پوشیدن پیراهن تیم های نوجوانان، جوانان و تیم ملی 

بزرگسالان ایران را در کارنامه دارد برای فصل آینده راهی لیگ 
اسلوونی شد.

»والنسیا« میزبان ادامه لیگ بسکتبال اسپانیا شد
با تصمیم فدراسیون بسکتبال اسپانیا، شهر والنسیا به عنوان میزبان 

ادامه لیگ این کشور انتخاب شد. در حالی که شیوع ویروس 
کرونا، لیگ بسکتبال اسپانیا را هم تعطیل کرده، با تصمیم 

مسئولان فدراسیون بسکتبال این کشور، مرحله پایانی این 
لیگ به صورت متمرکز و در شهر والنسیا برگزار می شود.

»اکبری« سرپرست فدراسیون ورزش های بومی و محلی شد
ورزش  فدراسیون  سرپرست  جوانان،  و  ورزش  وزیر  حکم  با 

بومی و محلی منصوب شد. وزیر  بازی های  و  روستایی 
ورزش و جوانان در حکمی عباسعلی اکبری را به عنوان 

سرپرست فدراسیون ورزش روستایی و بازی های بومی 
و محلی منصوب کرد.

»ملی پوش هندبال« ایران به تیم کوبرگ آلمان پیوست
پویا نوروزی نژاد با امضای قراردادی به تیم کوبرگ آلمان پیوست. 

آلمان  گوپینگن  تیم  در  گذشته  فصل  که  نوروزی نژاد  ویا 
به  پایان  این تیم در  با  پایان همراه  حضور داشت و در 

عنوان یازدهمی دست یافت برای فصل آینده تیم خود 
را تغییر داد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار


